
 

Mødereferat 

17.marts 2021  

Referat i skolebestyrelsen  

  

 

Møde dato  

17.03.21  

Mødested  

Teams  

  
Møde tidspunkt  

Kl. 17.30 – 19.30  

Møde nr.  

Skolebestyrelsesmøde 7/2020-21  
  

Referent   

PN  

  

 

Mødedeltagere: Peter Nordby (PN), Mette Schmidt (MS), Jakob Andersen (JA) Anne Peyrath (AP),  

Søren Jark (SJ) Klaus Rømer (KØ) Tue Danielsen (TD), Kim Degn (KD), Louise Lund Pedersen (LP),  

Sophie Valeur (SV), Stefan Haldan Vestergaard (SHV), Thorbjørn Agerholm (TA), Pernille Dittmann  

(PD), Vibeke Hansen suppleant (VH), Jens Juulsgaard Larsen (JL) Suzet Skovby (SS) 

Elevrådsrepræsentanter: Frederik Skovby, Sofia Kjer Andresen   

  

 

Afbud fra: Mette Damkjær  

 

Bemærkning: Mødet er skåret ned med en time. Der vil blive indlagt en lille pause midt i mødet.  

Mødet vil blive afholdt i teams.              

               

  

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning)  

   
Tid  

   

   
Emne  

   
Mål  

   
Hvordan?  

   
Hvad har vi 
diskuteret/aftalt?   
Hvem gør hvad 

bagefter?  

17.30 –  

18.00  

Fagfordeling og 

timefordelingsplan i SCV  

At alle er orienteret 

om fagfordeling og 

timefordeling i SCV  

Orientering 

ved AP  

SCV vender tilbage med en 

fordeling på team og 

forbrug af ressourcer når 

de er klar formentlig 

omkring juni 2021.  

18.00- 

18.20  

Orientering om Vonsild  

Projektet  

At SKB får en 

orientering om 

Vonsild Projektet, og 

samarbejdet mellem 

skole og Vonsild 

Fodboldklub   

Gennemgang 

af Projektet 

ved Frank 

Olesen. 

Herunder, 

hvor er vi,  

Frank gennemgik 

projektet. Det er et 

spændende projekt som 

skolen giver et årligt 

vedligeholdelsestilskud til.   

  
—    



 

   hvad mangler 

vi/ønsker vi.  

Frank kontakter ledelsen 

ved SCV for en snak om evt. 

yderligere samarbejde.  

18.20–  

18.30  

Pause        

18.30-  

18.45 

   

Økonomi  Ud fra vedhæftede 
bilag en orientering 
om økonomien på  
Vonsild Skole. Der vil 

blive orienteret om 

hvorfor så stort 

overskud for 2020  

Orientering 

ved MS og 

efterfølgende 

drøftelse  

Mette gav en begrundelse 

for, hvorfor der var 

overskud på 2020 

budgettet.  

  

PN tager kontakt til 

forvaltningen angående 

flytteudgifter grundet 

manglende serviceleder på 

matriklen.  

18.45-  

19.15  

Corona Skolen  Hvad har vi som skole 
oplevet de største 
knaster i forhold til 
Coronaskolen har 
været for såvel for de  
elever, der har været 
hjemme og de elever, 
der har været i skole.  
  

Hvad skal vi have 
samlet op på i 
forhold til eleverne 
og, hvad har vi af 
udfordringer i forhold 
til fx test,  
m.m.  

  

Hvilke udfordringer 

står vi med i 

dagligdagen når vi på 

den ene side skal 

efterleve vedtagne 

retningslinjer, og 

samtidigt have en  

Orientering 

ved ledelsen, 

tilbagemelding 

fra bestyrelsen 

og 

efterfølgende 

drøftelse  

En kort orientering af Peter 

og Jakob.  

  

Hvordan vi løser 

udfordringerne, vil vi 

løbende tage med til 

bestyrelsesmøderne.  

  

—  

Side 2  

  

 



 

    

  hverdag til at hænge 

sammen. Hvad har 

forældrenes 

oplevelse været  

  

19.15- 

19.30  

Korte orienteringer:  

- Elevrådet  

- SCV - 

 SFO  

- Almenskolen  

1. Byggeri  

2. Projektopgaver  

3. Skolerejser og 

økonomi  

    Kort præsentation af ny 

afdelingsleder på SCV.  

Evt.          

  

  

  

  


